
Протокол №7 

Засідання студентського самоврядування  

Відокремленого структурного підрозділу  

«Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж  

Сумського державного університету» 

 

 

22 березня 2023 року                                                                              м. Конотоп 

 

Присутні: 15 

Голова студентського парламенту коледжу – Єлизавета Яцун 

Заступник голови студентської ради – Анастасія Москаленко 

Секретар – Тетяна Шадоріна 

Члени – 15 чоловік  

Відсутні: -3 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Доповідь керівника соціального сектору, щодо виконаної роботи та плани на 

майбутнє.  

2. Пропаганда норм культурної поведінки, правил етикету. 

3. Про напрямки та перспективи профорієнтаційної роботи. 

 

1. Доповідь керівника соціального сектору, щодо виконаної роботи 

та плани на майбутнє. 

СЛУХАЛИ: керівника соціального сектору, Аліну Коновал, яка інформувала 

присутність про діяльність сектору: 

-  Закликаємо студентську молодь долучатися до волонтерського центру 

«Добробут». 

- Опікуємося  вихованцями благодійного фонду «Серця любові» та КУСОР 

Конотопського дитячого будинку – інтернат; 



- Проводимо соціальні акція, челенджі, флешмоби; 

- Ведемо активну волонтерську діяльність на рівні коледжу та міста. 

ВИСТУПИЛИ: член соціального сектору, Анна Сидоренко, яка доповнила, що 

кожного року збільшується кількість бажаючих долучитися до волонтерського 

центру «ДОБРОБУТ». Волонтери коледжу систематично долучаються до 

різних благодійних ініціатив на підтримку ЗСУ.  

УХВАЛИЛИ: продовжити активну діяльність центру, залучати небайдужу 

молодь та впроваджувати нові проєкти соціального значення. 

2. Пропаганда норм культурної поведінки, правил етикету. 

СЛУХАЛИ: голову студентської ради, Єлизавету Яцун, яка запропонувала 

запровадити для студентів серію просвітницьких бесід про норми культурної 

поведінки та правил етикету. 

ВИСТУПИЛИ: заступник голови студентської ради, Анастасія Москаленко, 

яка додала, що можна підготувати соціальний ролик про норми культурної 

поведінки та правила етикету, розповсюдити серед студентських груп. 

УХВАЛИЛИ: активу студентської ради зайнятись підготовкою матеріалів для 

проведення просвітницьких бесід, студентському активу гуртожитку разом з 

вихователями провести інформаційні години для мешканців гуртожитку. 

3. Про напрямки та перспективи профорієнтаційної роботи. 

СЛУХАЛИ: керівника наукового сектору Дар’ю Харченко, яка повідомила 

присутніх, що працівниками коледжу активно ведеться профорієнтаційна 

робота. Одне з основних завдань навчального закладу - успішний випуск 

студентів та не менш успішний набір абітурієнтів. 

ВИСТУПИЛИ: членкиня наукового сектору Анна Матвєєнко, яка 

запропонувала активно долучатися до профорієнтаційної роботи: 

- відвідувати наради при директору щодо профорієнтаційної роботи; 

- долучатись до агітаційних бригад по місту та району; 




